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Skrivelse – Krafttag gällande råttor i Rinkeby 

Vi har blivit kontaktade av boende på Fornbyvägen i Rinkeby gällande problematiken kring 
råttor på gångvägar, gårdar, och lekplatser. För att Stockholm ska kunna vara en stad för alla, 
är det inte acceptabelt att det på lekplatserna i Rinkeby-Kista finns råttor. Det är oacceptabelt. 

De boenden i Rinkeby som vi har varit i kontakt med har haft kontakt med förvaltningen, 
dock fortsätter problemet. De har även ett flertal gånger försökt få kontakt med 
bostadsbolaget Hembla utan svar. Att Hembla sällan svarar hyresgäster är ett återkommande 
problem, vi ser en stor problematik kring detta. 

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande: 
Med vilka medel tänker förvaltningen täcka upp för de områden i Rinkeby där problematiken 
med råttor fortsätter? 

Hur samarbetar förvaltningen med bostadsbolaget Hembla i frågan? 
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